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Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Környezetszennyezés Mártélyon?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tudomásom szerint még 2006 folyamán Mártély község határában nagy mennyiség ű építés i
törmelék, ún. „sitt” lerakására került sor, közvetlenül a természetvédelmi terület mellett . Az
illetékes környezetvédelmi felügyelőség az ügyet kivizsgálta, megállapította a
környezetszennyezés tényét és felszólította a szennyez őt az eredeti állapot helyreállítására .
Sajnálatos módon azonban ez, mind a mai napig nem történt meg .

Tisztelt Miniszter Úr !

El tudja-e érni, hogy végre hathatós lépéseket tegyenek az egyedülállóan szép Mártélyi-holtá g
melletti környezetszennyezés megszüntetésére ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :
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